

JUNE 2020 QHSLS REMOTE LEARNING CALENDAR (UPDATED 6/11/2020)

Sunday	Monday	Tuesday	Wednesday	Thursday	Friday	Saturday
31	1 Block #8 Begins Day 36: Lessons will be posted	2 Day 37: Lessons will be posted	3 Day 38: Lessons will be posted	4 Chancellor's Conference Day for Faculty: No assignments posted	5 Day 39: Lessons will be posted	6
7	8 Day 40: Lessons will be posted All assignments from Days 36-40 DUE at 11:59PM	9 Enrichment Day: Last assignments for Visual Arts, Theater, Computer Applications, and CARA posted! Grades for Days 36-40 finalized in Pupilpath	10 Block #9 Begins Day 41: Lessons will be posted	11 Day 42: Lessons will be posted	12 Day 43: Lessons will be posted	13
14	15 Day 44: Lessons will be posted	16 Day 45: Whole School Meeting and Celebration at 3PM. All assignments from Days 41-44 DUE at 11:59PM	17 All Enrichment assignments due (no new assignments posted)	18 Break #4: Remembrance and Recognition Celebrate the Finish Line! 🏆	19 Break #4: Remembrance and Recognition	20
21	22 Victory Lap Week Senior PRIDE Week	23 Victory Lap Week Senior PRIDE Week	24 Victory Lap Week Senior PRIDE Week	25 Victory Lap Week Senior PRIDE Week Report Cards and Summer School Notifications will be distributed	26 Victory Lap Week Class of 2020 Graduation @6PM 🎓	27
28	29	30	31	Remote Learning Summer School will run from Monday, July 6 – Friday, August 14. Please note that summer school has been centralized by the NYC Department of Education. Unfortunately, QHSLS will not be able to run our own individual summer program.		

2020年6月QHSLs远程学习日历 (6/11/2020更新)

Sunday	Monday	Tuesday	Wednesday	Thursday	Friday	Saturday
31	1 BLOCK #8 开始 第36天: 课程将上传	2 第37天: 课程将上传	3 第38天: 课程将上传	4 教师大会日:无作业张贴	5 第39天: 课程将上传	6
7	8 第40天: 课程将上传 第36-40天的所有作业在晚上11:59截止	9 充实日! 视觉艺术、戏剧、计算机应用和CARA的小型项目最后作业张贴! 第36-40天的成绩 Pupilpath最后确定	10 BLOCK #9 开始 第41天: 课程将上传	11 第42天: 课程将上传	12 第43天: 课程将上传	13
14	15 第44天: 课程将上传	16 Day 45: 全校会议和庆祝活动下午3点! 第41-45天的所有作业在晚上11:59截止	17 所有充实日功课截止 (没新功课张贴)	18 假期4: 回忆和赞誉 庆祝终点! 🎉	19 假期4: 回忆和赞誉	20
21	22 胜利圈周 12年级骄傲PRIDE周	23 胜利圈周 12年级骄傲PRIDE周	24 胜利圈周 12年级骄傲PRIDE周	25 胜利圈周 12年级骄傲PRIDE周 颁发成绩单及暑期班通知书	26 胜利圈周 2020届毕业典礼 @2PM 🎓	27
28	29	30	31	远程学习暑期学校将于7月6日(星期一)至8月14日(星期五)开课 请注意暑期学校由纽约市教育局集中经办。不幸的是, QHSLs将无法运行我们自己的暑期学校。		